
Van: pvgeffen 

Verzonden: dinsdag 19 september 2017 9:37 

Aan: Griffiebureau 
Onderwerp: Toekomst kermis Zaanenlaan  
  
Geachte gemeenteraad, commissie Bestuur, 
  
Wijkraad Sterrenbuurt heeft ons onlangs geïnformeerd over het besluit van het college van 
B&W over de toekomst van de kermis op de Zaanenlaan. 
  
Wij wonen sinds 2,5 jaar met plezier aan de Zaanenlaan. We hebben 3 kermisgangen, 
letterlijk, op onze stoep meegemaakt en wij hebben ons elke keer verbaasd over de duur en 
omvang van deze kermis. Het onderzoek bevestigt ons dat de Zaanenlaan niet geschikt is 
voor een dergelijk groots evenement en dat hulpdiensten zich zorgen maken om de 
veiligheid te kunnen garanderen. Als buurtbewoners waren wij niet op de hoogte van deze 
zorgen, ook in het onderzoek dat heeft plaats gevonden is dit niet vermeld. Het baart ons 
zorgen dat het elk jaar weer spannend is of het veilig genoeg is, zo pal voor onze deur.  
  
Wij vragen u de omvang en duur van de kermis op de Zaanenlaan terug te brengen naar 
veilige proporties (m.a.w. kleiner en korter) zodat wij als buurtbewoners ook in staat zijn te 
genieten van deze traditie i.p.v. ons zorgen te maken over de veiligheid en ons te ergeren 
aan de overlast 2 weken lang. 
  
Hartelijke groet, 
Familie van Geffen 
 


